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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 29 
 

Dato  
5. maj 2022 

Deltagere  
Lotte, Søs, Tina og Rikke 

Inviterede Lotte, Sanne, Søs, Tina og 
Rikke 

Fraværende  
Sanne 

 
 

Emne Uddybning af emnet/beslutning 
 

Ansvarlig 

 
Godkendelse af referat 
fra sidste møde 
 
Dagsorden 
 
 
 
 
 
Opflg. på udvidelse af 
haver 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rådighedskonto 
 
 
Indvielse af legeplads/ 
sommerfest 
 
 
 
 
 
Beboerhenvendelser 
 
 
 

 
Godkendt 
 
 

• Opfølgning på udvidelse af haver 

• Rådighedskonto 

• Indvielse af legeplads/sommerfest 

• Storskrald hver måned 

• Repræsentantskabsmøde 
 
Der er enighed om, at det er vigtigt at få sat nogle 
rammer og retningslinjer for udvidelse af haverne som 
sikrer de arkitektoniske linjer i afdelingen og bevarer en 
attraktiv afdeling. Både for nuværende beboere og 
fremtidige beboere. Vi har modtaget John Spelling og 
Rasmus A. Obels mail, som er meget informativ og svarer 
på flere af de spørgsmål vi har haft. Der er dog enkelte 
ting vi har brug for at få belyst yderligere. Der var 
enighed om, at Rikke kontakter Rasmus A. Obel mhp. en 
mødedato. 
 
Tina kontakter DOMI for at høre om reglerne for 
rådighedskontoen og giver tilbagemelding.  
 
Legepladsen står færdig og der er sået græs på det 
grønne område. Der er enighed om, at det vil være 
hyggeligt at samle afdelingens beboere til en 
sommerfest. Dato blev fastlagt til den 27. august og 
meldt ud i FB gruppen. Rikke laver en papir indbydelse og 
lægger i postkasserne. 
 
Søs har fået en henvendelse om leg på fællesarealerne. 
Der kan fint leges og spilles bold på mål, stangtennis 
mm.. Det er blot vigtigt at rydde op efter sig, sætte f.eks. 
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Storskrald hver måned 
 
 
 
 
Repræsentantskabs- 
møde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
Næste 
bestyrelsesmøde – 
Hvor og hvornår? 

mål eller stangtennis på plads i haven eller skuret når der 
ikke leges, så fællesarealerne er frie til græsslåning mm.. 
 
Det ser umiddelbart ud til at der er bestilt storskrald til 
afhentning en gang om måneden. Vi følger op med DOMI 
på økonomien i denne løsning, fremfor at bestille 
storskrald ved behov.  
 
Der er repræsentantskabsmøde den 19. maj 2022 – 
tilbagemelding for deltagelse er den 12. maj 2022. Som 
det ser ud pt. er der desværre ikke nogen der har 
mulighed for at deltage. Rikke undersøger om hun kan 
flytte sin aftale og tage med. 
 
OBS vi skal have en ny repræsentant til vandværket. 
Sanne spørges. Alternativt behøver det muligvis ikke 
være et medlem af afdelingsbestyrelsen. Denne 
mulighed undersøges. 
 
Tina har tidligere været i dialog med DOMI omkring 
kloarkerne ved bygning 14, der har været stoppet til 3 
gange indenfor ganske kort tid, hvilket har været en dyr 
affære at få slamsuger ud til.  
Der har tilsyneladende været et kamerahold ude og filme 
kloakerne. Tina følger op med DOMI hvad 
tilbagemeldingen er. 
 
Torsdag den 11. august kl. 18.30. Hvor aftales når vi 
nærmer os. Pt. har vi følgende til dagsordenen. 
 
Dagsorden  

- Opfølgning på haveprojekt 
- Planlægning af sommerfest 
- Afdelingsmøde 
- Eventuelt 

 
 

 
 
 
 
 
 


